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Forslag til vedtak 
Kontrollutvalget tar redegjørelsen om medarbeiderundersøkelse og levering av ferdig rapport 
til orientering. 
 
Vedlegg 
Medarbeiderundersøkelse og levering av ferdig rapport 
 
Saksopplysninger 
På kontrollutvalgets møte 17. november 2020 bestilte utvalget en forvaltningsrevisjon om 
sykefravær og arbeidsmiljø i Midtre Gauldal kommune.  
Prosjektplan ble behandlet på utvalgets møte 11. mars (sak 10/21). Forvaltningsrevisor 
orienterte kort om prosjektplanen og svarte på spørsmål fra kontrollutvalget.  
Utvalget sluttet seg til problemstillingene, leveringstidspunkt og ressursrammen revisjonen 
hadde foreslått i prosjektplanen og ba i tillegg om at revisjonen skulle sende et spørreskjema 
til alle ansatte om arbeidsmiljø. 
 
Revisjonen har nå hatt et oppstartsmøte med administrasjonen, og det viser seg at 
kommunen skal gjennomføre en arbeidsmiljøundersøkelse i løpet av mai /juni. Revisjonen vil 
få tilgang til resultatene, og mulighet til å ha med ekstra spørsmål ut fra revisjonens behov.  
På bakgrunn av dette så ser revisjonen at det ikke er hensiktsmessig at de gjennomfører en 
egen medarbeiderundersøkelse.  
Det er mulig at revisjonen ikke får resultatene fra medarbeiderundersøkelsen i tide til å levere 
endelig rapport til kontrollutvalgets sekretariat innen 1. september 2021. 
 
Vurdering og konklusjon 
Sekretariatet ser ikke noe grunn til å gjennomføre to medarbeiderundersøkelser så lenge 
revisjonen har mulighet til å få med ekstra spørsmål ut fra revisjonens behov og får tilgang til 
kommunens resultater fra undersøkelsen.  
Ferdig rapport var i utgangspunktet planlagt å skulle behandles på kontrollutvalgets møte 16. 
september, men det går fint å behandle ferdig rapport på utvalgets møte 25. november og på 
kommunestyrets møte i desember. 
 
 


